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Zapytanie poselskie

ws. sytuacji finansowej Białostockiego Centrum Onkologii

Szanowny Panie Marszałku,

na  podstawie  art.  192  Regulaminu  Sejmu  przedkładam  Panu  Marszałkowi  zapytanie  
do Konstantego Radziwiłła, Ministra Zdrowia w rządzie Pani Premier Beaty Szydło. 

Szanowny Panie Ministrze, 

Zwracam  się  do  Pana  z  zapytaniem  poselskim  dotyczącym  Białostockiego  Centrum
Onkologii  i  jego  trudnej  sytuacji  finansowej.  Szpital  ten,  który  jest  jedyną  w  pełni
wyspecjalizowaną placówką w woj.  podlaskim w zakresie  leczenia nowotworów oraz ich
kompleksowej  diagnostyki,  jest  od  kilku  lat  rozbudowywany  i  modernizowany –  tak,  by
sprostać  przewidywaniom  o  podwojeniu  się  liczby  chorych  na  nowotwory  w  ciągu
najbliższych 15 lat.  W 2015 roku zakończono pierwszy etap inwestycji,  sfinansowany ze
środków unijnych, samorządowych i własnych szpitala. Kluczowe jest obecnie pozyskanie
środków  
na  dokończenie  rozbudowy.  W  roku  2016  szpital  musi  zmodernizować  sterylizatornię  
w  nowo  wybudowanym  bloku  operacyjnym,  oraz  aptekę  z  centralną  rozpuszczalnią
cytostatyków. Centrum chce pozyskać pieniądze na te inwestycje z Kontraktu Terytorialnego. 

Jednocześnie niestety Białostockie Centrum Onkologii jest wciąż na skraju utraty płynności
finansowej w swojej bieżącej działalności ze względu na niedoszacowanie wartości punktu
przez  Narodowy  Fundusz  Zdrowia  w  umowach  zawieranych  z  tym  szpitalem.  Zdaniem
dyrekcji szpitala niezbędne jest podwyższenie ceny punktu kontraktowanego przez NFZ oraz
przywrócenie wyceny punktowej osobodni na części oddziałów do poziomu z roku 2014. 

Jestem  przekonany,  że  onkologia  jest  dziś  jedną  z  najbardziej  kluczowych  dziedzin
medycyny, a skutecznie leczenie nowotworów to priorytet polskiego systemu służby zdrowia. 



W związku z powyższym zwracam się do Pana Ministra z następującymi pytaniami: 

1. Czy planowane jest podwyższenie ceny punktu kontraktowanego przez NFZ dla 
onkologii w woj. podlaskim?

2. Czy ze względu na ponoszone przez Białostockie Centrum Onkologii 
wielomilionowe straty na działalności operacyjnej oraz ewidentną, 
niepodważalną konieczność prowadzenia przez niego dalszej działalności, istnieje
możliwość specjalnego wsparcia z budżetu państwa dla tej placówki?

3. Jakie propozycje pomocy może przedstawić Pan Minister w opisanej sytuacji?

Z poważaniem

/-/ Poseł Robert Tyszkiewicz


